



CHAMI GROUP SARL

HOSPITALITY SUPPLIES & FURNITURE

- Consultancy • Sourcing • Procurement • Design • Installation •
- الاستشارات • المصادر • المشتريات • التصميم • التركيب •



CHAMI GROUP
HOSPITALITY SUPPLIES & FURNITURE

حيث تنبض الضيافة بالحياة في كل التفاصيل. قوة رائدة في عالم الحلول الشاملة والالتزام الثابت بالتميز في قطاع الضيافة ، كمزود رئيسي ل FF&E (الأثاث والتركيبات والمعدات) و OS&E (مستلزمات التشغيل والمعدات). تشمل الخدمات:

● الاستشارات ● المصادر ● المشتريات ● التصميم ● التركيب ■

Where hospitality comes to life in every detail. A pioneering force in the world of comprehensive solutions and steadfast commitment to excellence in the hospitality sector, As a premier provider of FF&E (Furniture, Fixtures, and Equipment) and OS&E (Operating Supplies and Equipment) services include :

● Consultancy ● Sourcing ● Procurement ● Design ● Installation ●

MISSION & VISION

المهمة والرؤية

We are committed to transforming spaces into unforgettable experiences. With a profound understanding of the intricacies within the hospitality industry, we bring together artistry, functionality, and innovation to transform spaces into unforgettable destinations.

We offer a range of services that cater to every aspect of your project, ensuring a seamless journey from concept to realization)

Our vision is simple yet powerful: to be the cornerstone of innovation and reliability in delivering exceptional **FF&E** (Furniture, Fixtures, and Equipment) and **OS&E** (Operating Supplies and Equipment) solutions to the hospitality sector. We envision spaces that not only meet functional requirements but also resonate with the soul of the establishment, enhancing guest experiences and creating lasting memories

نحن ملتزمون بتحويل المساحات إلى تجارب لا تنسى. من خلال الفهم العميق للتعقيدات داخل صناعة الضيافة ، نجمع بين الفن والوظائف والابتكار لتحويل المساحات إلى وجهات لا تنسى. نقدم مجموعة من الخدمات التي تلبي كل جانب من جوانب مشروعك ، مما يضمن رحلة سلسلة من المفهوم إلى التنفيذ

في ، **Chami Group** رؤيتنا بسيطة ولكنها قوية: أن نكون حجر الزاوية في الابتكار والموثوقية في تقديم حلول **FF&E** (الأثاث والتركيبات والمعدات) و **OS&E** (مستلزمات التشغيل والمعدات) لقطاع الضيافة. نحن نتصور مساحات لا تلبي المتطلبات الوظيفية فحسب ، بل يتردد صداها أيضا مع روح المؤسسة ، مما يعزز تجارب الضيوف ويخلق ذكريات دائمة

Our Services

خدماتنا

تم تصميم مجموعة خدماتنا الشاملة لتشمل كل جانب من جوانب مشروعك ، بغض النظر عن حجمه أو تعقيده .

نحن نفخر بتقديم حلول شاملة تعمل على تبسيط التصميم والمشتريات والخدمات للصناعات التالية وعمليات الإدارة.

Our comprehensive suite of services is designed to encompass every facet of your project, regardless of its size or complexity.

We take pride in offering end-to-end solutions that streamline the design, procurement, Services to the following industries, and management processes.

- الاستشارات
- المصادر
- المشتريات
- التصميم
- التركيب
- Installation
- Design
- Procurement
- Sourcing
- Consultancy

Our Services

خدماتنا

- الاستشارات
- المصادر
- المشتريات
- التصميم
- التركيب
- Installation
- Design
- Procurement
- Sourcing
- Consultancy

Hotels & Resorts

- * Restaurants & Bars
- * Educational Facilities
- * Offices & Corporate Venues
- * Luxury Residences & Apartments
- * Exhibition Space & Conference Centre
- * Sports & Leisure Venues
- * Transportation Hubs
- * Amusement Parks

الفنادق والمنتجعات

- * المطاعم والحانات
- * المرافق التعليمية
- * المكاتب وأماكن الشركات
- * مساكن وشقق فاخرة
- * مساحة المعارض ومركز المؤتمرات
- * أماكن الرياضة والترفيه
- * محاور النقل
- * المتنزهات

CONSULTANCY

الاستشارات

We provide specialized consultancy services in the hospitality, healthcare, and other industries where professionals provide expertise and guidance on the procurement, planning, and management of Furniture, Fixtures, and Equipment (FF&E) and Operating Supplies and Equipment (OS&E) for various projects. FF&E typically includes items like furniture, lighting, and decorative elements, while OS&E includes items necessary for daily operation, such as kitchen equipment, linens, and guest amenities in a hotel setting.

نحن نقدم خدمات استشارية متخصصة في مجال الضيافة والرعاية الصحية وغيرها من الصناعات حيث يقدم المتخصصون الخبرة والتوجيه بشأن شراء وتخطيط وإدارة الأثاث والتركيبات والمعدات (FF&E) ومستلزمات ومعدات التشغيل (OS&E) لمختلف المشاريع. تتضمن FF&E عادةً عناصر مثل الأثاث والإضاءة والعناصر الزخرفية، بينما تتضمن OS&E العناصر الضرورية للتشغيل اليومي، مثل معدات المطبخ والبياضات ووسائل راحة الضيوف في محيط الفندق.

خدمات الأثاث والتجهيزات والتجهيزات (الأثاث والتركيبات والمعدات):

شراء الأثاث والتجهيزات والأثاث والتجهيزات: يتضمن ذلك اختيار وتوريد وشراء الأثاث والتركيبات والمعدات اللازمة لتأثيث وتزيين غرف الضيوف والمناطق العامة والمساحات الأخرى داخل العقار. يتضمن ذلك عناصر مثل الأسرة والكراسي والطاولات، وتركيبات الإضاءة، والستائر، والمزيد.

التثبيت: يتحمل مقدمو خدمات FF&E مسؤولية التثبيت الصحيح للعناصر المحددة للتأكد من أنها تلبى معايير السلامة والجمالية.

التصميم الداخلي: التعاون مع مصممي الديكور الداخلي لخلق بيئة داخلية متماسكة وجذابة تتماشى مع العلامة التجارية للفندق وموضوعه.

FF&E Services (Furniture, Fixtures, and Equipment):

- FF&E procurement: This involves selecting, sourcing, and procuring the furniture, fixtures, and equipment needed to furnish and decorate the guest rooms, public areas, and other spaces within the property. This includes items like beds, chairs, tables, lighting fixtures, draperies, and more.
- Installation: FF&E service providers are responsible for the proper installation of the selected items to ensure that they meet safety and aesthetic standards.
- Interior design: Collaborating with interior designers to create a cohesive and attractive interior environment that aligns with the brand and theme of the hotel.

OS&E (خدمات مستلزمات ومعدات التشغيل):

مشتريات نظام التشغيل والتقييم: يتضمن ذلك تحديد مصادر وشراء العناصر الضرورية للتشغيل اليومي للفندق أو المنتجع. قد تشمل هذه العناصر البياضات وأدوات النظافة ومعدات المطبخ والزي الرسمي ولوازم التنظيف.

إدارة المخزون: إدارة مخزون عناصر OS&E والتأكد من وجود إمدادات كافية لتلبية احتياجات الضيوف واستبدال العناصر حسب الضرورة.

علاقات البائعين: بناء العلاقات مع الموردين والحفاظ عليها لضمان إمداد ثابت وفعال من حيث التكلفة لعناصر نظام التشغيل والتقييم.

OS&E Services (Operating Supplies and Equipment):

- OS&E procurement: This involves sourcing and procuring items that are essential for the daily operation of the hotel or resort. These items may include linens, toiletries, kitchen equipment, uniforms, and cleaning supplies.
- Inventory management: Managing the inventory of OS&E items, ensuring that there are sufficient supplies to meet guest needs and replacing items as necessary.
- Vendor relationships: Building and maintaining relationships with suppliers to ensure a steady and cost-effective supply of OS&E items.



في سياق صناعة الضيافة، وخدمات FF&E و OS&E، نلعب دورًا حيويًا في إعداد وتشغيل الفنادق والمنتجعات ومؤسسات الضيافة الأخرى.

تعد خدمات FF&E و OS&E أمرًا بالغ الأهمية للتشغيل الناجح لمؤسسة الضيافة. نحن نساهم في تجربة الضيف الشاملة من خلال توفير الراحة والجماليات، وضمان حسن سير العمل في مختلف الأقسام، مثل التدبير المنزلي، وخدمة الطعام، والصيانة.

نحن نعمل بشكل وثيق مع مالكي الفنادق وإدارته لخلق بيئة مريحة وفعالة للضيوف، مع الأخذ في الاعتبار أيضًا الميزانية وصورة العلامة التجارية للعقار.

In the context of the hospitality industry, FF&E and OS&E services, we play a vital role in the setup and operation of hotels, resorts, and other hospitality establishments.

Both FF&E and OS&E services are critical for the successful operation of a hospitality establishment. We contribute to the overall guest experience by providing comfort and aesthetics, and ensure the smooth functioning of various departments, such as housekeeping, food service, and maintenance.

We work closely with hotel owners and management to create a comfortable and efficient environment for guests, while also considering the budget and brand image of the property.

Consultative Design

التصميم الاستشاري

Our experienced team of designers and architects collaborates closely with your vision, translating it into captivating designs that capture the essence of your establishment. We infuse aesthetics and functionality, ensuring the spaces align seamlessly with your brand identity and guest expectations.

يتعاون فريقنا من المصممين والمهندسين المعماريين ذوي الخبرة بشكل وثيق مع رؤيتك ، ويترجمها إلى تصميمات آسرة تجسد جوهر مؤسستك. نحن ندمج الجماليات والوظائف ، مما يضمن توافق المساحات بسلاسة مع هوية علامتك التجارية وتوقعات الضيوف

Efficient Procurement

المشتريات الفعالة

Leveraging our extensive network of suppliers and manufacturers, we source top-quality FF&E and OS&E items at competitive prices. Our procurement process is characterized by transparency, reliability, and a keen eye for detail.

من خلال الاستفادة من شبكتنا الواسعة من الموردين والمصنعين ، فإننا نحصل على سلع FF & E و OS & E عالية الجودة بأسعار تنافسية. تتميز عملية الشراء لدينا بالشفافية والموثوقية والحرص على التفاصيل.

Seamless Installation

التثبيت السلس

Our skilled installation team ensures that the transition from concept to reality is smooth and hassle-free. We meticulously oversee the installation process, adhering to timelines and quality standards, to ensure a flawless end result.

يضمن فريق التركيب الماهر لدينا أن يكون الانتقال من المفهوم إلى الواقع سلسا وخاليا من المتاعب. نحن نشرف بدقة على عملية التثبيت ، ونلتزم بالجدول الزمنية ومعايير الجودة ، لضمان نتيجة نهائية لا تشوبها شائبة.

Project Management

إدارة المشاريع

We take the burden off your shoulders by offering comprehensive project management services. Our dedicated project managers handle all aspects, from planning and scheduling to budgeting and coordination, allowing you to focus on your core business.

نحن نزيل العبء عن كتفك من خلال تقديم خدمات شاملة لإدارة المشاريع. يتعامل مديرو المشاريع المتفانون لدينا مع جميع الجوانب ، من التخطيط والجدولة إلى الميزانية والتنسيق ، مما يسمح لك بالتركيز على عملك الأساسي.

Custom Solutions

حلول مخصصة

We understand that each establishment is unique. Our ability to craft custom solutions sets us apart. Whether it's tailored furniture, bespoke fixtures, or personalized amenities, we bring your ideas to life with unparalleled craftsmanship.

نحن نتفهم أن كل مؤسسة فريدة من نوعها. قدرتنا على صياغة حلول مخصصة تميزنا. سواء كان ذلك أثاثا مصمما أو تركيبات مخصصة أو وسائل راحة شخصية ، فإننا نجعل أفكارك تنبض بالحياة بحرفية لا مثيل لها.

تمتد خبرتنا إلى قطاعات
مختلفة داخل FF&E

Our expertise spans
various sectors within
FF&E

Furniture

- Guest Room Furniture
- Public Area Furniture
- Outdoor Furniture
- Specialty Furniture
- Banquet Furniture
- Curtains & Cover Bed

أثاث

- أثاث غرف الضيوف
- أثاث المناطق العامة
- أثاث خارجي
- أثاث متخصص
- أثاث الولائم
- ستائر وغطاء سرير

تمتد خبرتنا إلى قطاعات
مختلفة داخل FF&E

Our expertise spans
various sectors within
FF&E

Fixtures

- Lighting Fixtures
- Architectural Fixtures
- Bathroom Fixtures
- Carpet & Wall Paper

المباريات

- تركيبات الإضاءة
- التجهيزات المعمارية
- تجهيزات الحمام
- السجاد وورق الحائط

تمتد خبرتنا إلى قطاعات
مختلفة داخل FF&E

Our expertise spans
various sectors within
FF&E

Equipment

- Technology Equipment
- Kitchen Equipment
- Fitness Equipment
- Spa Equipment
- Laundry Equipment
- Pool Equipment

معدات

- معدات التكنولوجيا
- معدات المطابخ
- معدات اللياقة البدنية
- معدات الساونا
- معدات لاندري
- معدات حمامات السباحة

عروض قطاعات
الخاصة OS&E

Our OS&E Sector
offerings cover

Guest Amenities

- Toiletries
- Bath Linens

وسائل راحة النزلاء

- المستحضرات
- بياضات الحمام

عروض قطاعات
OS&E الخاصة

Our OS&E Sector
offerings cover

Bed Linens

- Sheets & Pillows
- Towels
- Comforters & Duvets

بياضات

- الملاءات والوسائد
- المناشف
- الألحفة والألحفة

عروض قطاعات
الخاصة OS&E

Our OS&E Sector
offerings cover

Dining and Kitchen Supplies

- Tableware (Plate, Cutlery , Glassware & Table Linen)
- Buffet Display
- Kitchen Utensils
- Bar items

لوازم الطعام والمطبخ

- أدوات المائدة (الأطباق وأدوات المائدة والأواني الزجاجية وبياضات المائدة)
- عرض البوفيه
- أدوات المطبخ
- عناصر الشريط

عروض قطاعات
الخاصة OS&E

Our OS&E Sector
offerings cover

Housekeeping Supplies

لوازم التدبير المنزلي

- Cleaning Equipment & Housekeeping Trolleys
- Linen Carts & Mini bars Trolleys
- Guest amenities
- معدات التنظيف وعربات التدبير المنزلي
- عربات الكتان والميني بار عربات
- وسائل راحة النزلاء

عروض قطاعات
الخاصة OS&E

Our OS&E Sector
offerings cover

Guest Services Equipment

- Luggage Racks , Hangers & leather set
- Room Service Trolley & Extra Bed
- Mini Bar & Safety boxes
- Ironing Set , Bins , scale & kettles set
- Tv , Telephone & Sound

معدات خدمات الضيوف

- رفوف الأمتعة ، الشماعات ومجموعة الجلود
- عربة خدمة الغرف وسرير إضافي
- ميني بار وصناديق ودائع آمنة
- طقم كي ، صناديق ، ميزان وغلايات
- تلفزيونات ، تليفونات و صوت

عروض قطاعات
OS&E الخاصة

Our OS&E Sector
offerings cover

Operational Supplies

- Office Supplies
- Maintenance Tools
- IT & Computers

اللوازم التشغيلية

- اللوازم المكتبية
- أدوات الصيانة
- تكنولوجيا المعلومات وأجهزة الكمبيوتر

عروض قطاعات
الخاصة OS&E

Our OS&E Sector
offerings cover

Safety and Security

- Fire Safety Equipment
- Security Systems

السلامة والأمن

- معدات السلامة من الحرائق
- أنظمة الأمن



عروض قطاعات
الخاصة OS&E

Our OS&E Sector
offerings cover

Hotel Staff Uniforms

الزي الرسمي لموظفي الفندق



CHAMI GROUP^{SARL}
HOSPITALITY SUPPLIES & FURNITURE

قائمة ببعض المشاريع

LIST OF SOME OF THE PROJECTS

FOUR SEASON HOTEL

<https://www.fourseasons.com/beirut/>

MOVENPICK HOTEL

[Beach Hotel near Beirut Airport | Mövenpick Hotel Beirut \(accor.com\)](#)

KEMPENSKY HOTEL

[5 Star Luxury Hotel in Beirut | Kempinski Summerland Hotel & Resort Beirut](#)

PHOENICIA HOTEL

<https://www.phoenciabeirut.com/>

ROTANA GEFINOR

[Gefinor Rotana is a 5 star hotel located in Clemenceau Street - Hamra area.](#)

RIVIERA HOTEL

[RIVIERA BEIRUT | 5-STAR ACCOMMODATION IN THE HEART OF BEIRUT \(bestlebanonhotels.com\)](#)

CASINO DU LIBAN

[Casino Du Liban](#)

CROWNE PLAZA HOTEL

<https://www.ihg.com/crowneplaza/hotels/us/en/beirut/beyle/hoteldetail>

LEBANON



And More ...

ROTANA ERBIL HOTEL

https://www.rotana.com/rotanahotelandresorts/iraq/erbil/erbilrotana?utm_source=google&utm_medium=local&utm_campaign=hotel/

ARJAAN ERBIL HOTEL

<https://www.rotana.com/arjaanhotelapartments/iraq/erbil/erbilarjaanbyrotana/>

ROTANA SELEIMANI (2023)

<https://www.rotana.com/rotanahotelandresorts/iraq/sulaymaniyah/slemanirotana/>

IRAQ



And More ...

SHERATON ALEPPO HOTEL

https://en.wikipedia.org/wiki/Sheraton_Aleppo_Hotel/

FOUR SEASONS HOTEL DAMASCUS

https://www.fourseasons.com/landing-pages/corporate/four_seasons_damascus/

AMIR PALACE HOTEL ALEPPO

<https://www.archnet.org/sites/19723/>

PULLMAN HOTEL ALEPPO

<https://www.pullmanhotelsyria.com/>

SYRIA



And More ...

RADISSON BLU HOTEL

<https://www.radissonhotels.com/en-us/hotels/radisson-blu-doha>

QATAR



TANZANIA



TOGO



And More ...



CHAMI GROUP^{SARL}
HOSPITALITY SUPPLIES & FURNITURE

Join Us in Redefining Hospitality

انضم إلينا في إعادة تعريف الضيافة

We go beyond delivering mere products and services. We collaborate with you to create a legacy of unforgettable experiences, setting new benchmarks in the hospitality sector. Join us on this exciting journey of innovation, creativity, and excellence.

نتجاوز مجرد تقديم المنتجات والخدمات. نحن نتعاون معك لخلق إرث من التجارب التي لا تنسى، ووضع معايير جديدة في قطاع الضيافة. انضم إلينا في هذه الرحلة المثيرة من الابتكار والإبداع والتميز.



CHAMI GROUP^{SARL}
HOSPITALITY SUPPLIES & FURNITURE

Contact us

اتصل بنا

Contact us today to embark on a partnership that promises to elevate your hospitality venture to new heights. Together, let's shape spaces that resonate and experiences that linger in the hearts of your guest

اتصل بنا اليوم للشروع في شراكة تعد برفع مشروع الضيافة الخاص بك إلى آفاق جديدة. معا ، دعنا نشكل مساحات يتردد صداها وتجارب باقية في قلوب ضيفك



**Iraq
Slemani
KURDISTAN**

+ 974 78 25043348



Lebanon

CHAMI GROUP sarl , Lebanon street ,
110 Moutran Building , Tabariz – Beirut

+ 961 3 635888



China - Guangzhou

510120 P.R CHINA



CHAMI GROUP SARL

HOSPITALITY SUPPLIES & FURNITURE

- Consultancy • Sourcing • Procurement • Design • Installation •
- الاستشارات • المصادر • المشتريات • التصميم • التركيب •